

OPTIK K&R  
**CREDIT CARD PRE-AUTHORIZATION FORM**  
Pré-autorisation de carte de crédit



**CREDIT CARD INFORMATION / INFORMATION SUR LA CARTE DE CRÉDIT**

OPTIK K&R INC. will accept only Visa, Mastercard & American Express.  
OPTIK K&R INC. n'accepte que Visa, Mastercard et American Express.

**CARDHOLDER SIGNATURE:**  
Signature du propriétaire de la carte:

Name on credit card: \_\_\_\_\_  
Nom sur la carte de crédit:

Credit Card #: \_\_\_\_\_  
# de carte:

Expiration Date: \_\_\_\_\_ CVV: \_\_\_\_\_  
Date d'expiration:

**AGREEMENT / LE CONTRAT**

**OPTIK K&R Customer Account #:** \_\_\_\_\_  
# du client de Optik K&R Inc:

**Date:** \_\_\_\_\_

**Monthly (Every 15th)**

**Bi Weekly (Every 1st & 15th)**

**Weekly (Every Friday)**

\_\_\_\_\_ hereby authorizes OPTIK K&R Inc. (the "Company") to debit its \_\_\_\_\_  
(the "Customer") (the "Bank")

\_\_\_\_\_ credit card account AUTOMATICALLY when the Customer Credit Limit is reached  
(card type: Visa, Mastercard, Amex)  
for amounts payable by the Customer to the Company for the purchase of ophthalmic related goods and services (the "Goods"). At any time after Goods are delivered and received, should the Credit Card Company refuse to accept a debit made by the Company to the Customer's credit card account for payment for the Goods, the Customer acknowledges that:

- (i) it remains obligated to pay the Company the amount payable pursuant to the corresponding Invoice and
- (ii) it shall pay any processing fees charged by the Bank as a refusal of the Credit Card Company to accept the debit made by the Company.

**Mensuel (Chaque 15th)**

**Bihebdomadaire (Chaque 1st & 15th)**

**Hebdomadaire (Chaque Vendredi)**

\_\_\_\_\_ autorise Optik K&R Inc. (la "Compagnie") a débité notre \_\_\_\_\_  
(Nom de votre compagnie "client") (la "Banque")

\_\_\_\_\_ compte pour la carte de crédit peut être utilisée pour payer le montant due  
(type de carte: Visa, Mastercard, Amex)  
AUTOMATIQUEMENT. Lorsque vous avez atteint votre limite de crédit. Si après la livraison et réception des produits, la compagnie de crédit refuse d'accepter le payment fait par le client sur sa Carte de Crédit. Le client reconnait:

- (i) qu'il/elle est sous l'obligation de payer la compagnie pour les montants due pour tout produits facturés et
- (ii) qu'il/elle va payé les frais encouru, si applicable, pour les charges bancaires qui ont trait au refu du payment.